

## RISK DISCLOSURE

### 风险披露

The risk disclosure is meant to inform the user of the potential financial risks of engaging in foreign exchange trading, and should be read in conjunction with the Risk Warning Disclosure contained in the Client Agreement.

风险披露旨在告知用户从事外汇交易的潜在财务风险，并且应与客户协议中包含的风险警告披露一并阅读。

The transaction of such financial instruments known as Forex, Fx, or currency, and dealt on a valued basis known as "spot" or "forward", "day trading" and "option", can contain a substantial degree of risk. Before deciding to undertake such transactions with ATG World Trading Limited, and indeed, any other firm offering similar services, a user should carefully evaluate whether his/her financial situation is appropriate for such transactions.

此类金融工具的交易被称为外汇，Fx 或货币，并以被称为“即期”或“远期”，“日内交易”和“期权”的有价基准进行交易，可能会包含相当程度程度的风险。在决定与 ATG World Trading Limited 以及提供类似服务的任何其他公司进行此类交易之前，用户应仔细评估其财务状况是否适合此类交易。

Trading foreign exchange may result in a substantial or complete loss of funds and therefore should only be undertaken with risk capital. The definition of risk capital is funds that are not necessary to the survival or well being of the user. ATG World Trading Limited strongly recommends that a user, who is considering trading foreign exchange products, read through all the main topics contained in the ATG World Trading Limited website so that he/she may obtain a clear and accurate understanding of the risks inherent to FX trading.

外汇交易可能会导致大量或完全的资金损失，因此只能使用风险资本进行交易。风险资本的定义是对于用户的生存或生活保障而言并非必需的资金。ATG World Trading Limited 强烈建议正在考虑买卖外汇产品的用户通读 ATG World Trading Limited 网站中包含的所有主要主题，以便他/她可以清楚，准确地了解外汇固有的风险。

Opinions and analysis on potential expected market movements contained within the ATG World Trading Limited website are not to be considered necessarily precise or timely, and due to the public nature of the internet, ATG World Trading Limited cannot at any time guarantee the accuracy of such information. Information provided on this website is intended solely for informational purposes and is obtained from sources believed to be reliable and accurate. Information is in no way guaranteed.

ATG World Trading Limited 网站中包含的有关潜在预期市场走势的观点和分析不一定被认为是准确或及时的，并且由于互联网的公共性质，ATG World Trading Limited 不能随时保证此类信息的准确性。本网站上提供的信息仅用于参考，并从认为可靠和准确的来源获得。并不保证信息的准确度。

Risk Warning: Forward Rate Agreements, Options and CFDs (OTC Trading) are leveraged products that carry a substantial risk of loss up to your invested capital and may not be suitable for everyone. Please ensure that you fully understand the risks involved and do not invest money you cannot afford to lose. Please refer to our full risk disclaimer. ATG World Trading Limited

风险警告：远期利率协议，期权和差价合约（OTC 交易）是杠杆产品，在您投入资金前，存在重大亏损风险，可能并不适合所有人。请确保您完全了解所涉及的风险，并且不要投资无法承受损失的资金。投资前，请仔细参阅我们的完整风险免责声明。



Primary Customer Signature:

客户签名：

Print Name:

姓名印刷体：

Date:

日期： 年 月 日